
Bestyrelsesmøde 28/7 2024
Tilstede: Sanne, Mariann, Lea, Hans Jørgen, Annie, Helena, Nette

Referent: Lea

Daglig drift
- Den nye beriderelev Ida og aspirant Olivia starter 1. august
- Dertil kommer en græsk dyrlægestuderende 1. august og en måned frem
- Parterne i rideskolen har sørget for at vaske rideskolestalden ned. De har gjort en

dag ud af det og sluttede med fællesspisning. Tusind tak for indsatsen.
- På grund af svalereder bliver der ikke vasket ned i Aarhusstalden. Den lange væg

bliver kalket og vi forsøger at finde en løsning på, hvad vi kan gøre med spindelvæv
derudover

Nyt materiel
- Klubben har indkøbt følgende nyt materiel:

- Nye sadelknægte til staldgangene, som er kommet og står i Aarhusstalden
- Nye trillebøre, som er ankommet og taget i brug (de sorte)
- Nye bordebænkesæt - 2 stk. som er kommet og står på græsset mellem

sandfolde og Stenladen
- TV til rytterstuen hvori der sidder en Cromecast som er doneret af et

bestyrelsesmedlem
- Fejemaskine som er på vej
- Nyt springmateriel bestående af 10 støtter og 16 bomme, som er på vej

Lukketider
- Der har været flere forespørgsler på udvidede åbningstider i weekenderne. Vi har

derfor udvidet til klokken 21.00 i weekenderne i stedet for klokken 20.00
- I hverdagene er det fremover tilladt at komme klokken 6.00 - dog møder personalet

fortsat klokken 7.00. Adgang til sadelrum følger fortsat personalets arbejdstider, og
staldtelefonen vil derfor heller ikke blive besvaret før dette tidspunkt.

- Opstår der særlige forhold, som kræver at man er i stalden uden for åbningstid (syg
hest, stævne el. lign.), skal man altid kontakte personalet på staldtelefonen. Det er
vigtigt, at personalet ved besked, da vi som opstaldningssted er ansvarlige for
hestene i stalden, når ejerne ikke er der.

- Ophold efter aftale uden for åbningstid skal altid begrænses til at være så kortvarigt
som muligt og gøres med størst mulig respekt for, at de øvrige heste skal have ro.

Kommende stævne
- Der er Aarhusmesterskaber i dressur 23. - 25. august



- Sæt kryds i kalenderen
- Vi holder et informationsarrangement i forbindelse med banetræning om torsdagen

op til stævnet, hvor man kan komme og prøve tingene af, hvis man ikke har prøvet at
hjælpe før - det bliver kommunikeret ud, når detaljerne er på plads.

- Husk at hjælpertjanser giver point som man kan bruge i vores webshop til
halmpille-poletter, undervisning eller klubtøj

Økonomi
- Vi afventer halvårsregnskab, som kommer når revisoren er tilbage fra ferie
- Vi har følgende store projekter, som vi ønsker at føre ud i livet:

- Flytning af vandforsyning ved Nis Valdemar-hallen: 125.756,02 kr ekskl.
moms - der er søgt fondsmidler til dette projekt, men det er ikke en garanti for
at vi får støtte til det

- Ny asfaltbelægning fra Rød Hal og op til udeboksene: 128.400,00 kr
ekskl. moms - der er søgt fondsmidler til dette projekt, men det er ikke en
garanti for at vi får støtte til det

- Renovering af rytterstue: Ca. 160.000 kr - der er igangværende
fondansøgninger til dette projekt, men det er ikke en garanti for, at vi får støtte
til det - der er søges ved flere fonde til dette projekt for at øge chancerne, da
projektet består af flere dele - herunder nyt gulv, ny belysning, nye møbler,
køkken, nye hårde hvidevarer mm.

Klubmøde om hestevelfærd
- Der er kun kommet 4 tilmeldinger indtil nu, og vi har ikke fået nogle forslag til emner,

der skal tages op. Der er tid endnu, men vær opmærksomme på SU 1/9, så vi kan
sikre at der er den fornødne plads, og at vi får et godt og konstruktivt møde med tid til
forberedelse.

Evt.
- Vi har fået en henvendelse om, at vores staldregler der bliver brudt i stor stil. Vi

henstiller til, at man får læst op på staldreglerne og følger dem. Det gør det meget
nemmere for alle at være her

- Vi har fået mulighed for at holde et event sammen med DRF om Hesteeftersyn. Vi
har haft en afstemning på Facebook for at mærke efterspørgslen. Den var ikke
overvældende. Vi tager det op senere igen for at se, om efterspørgslen ændrer sig.

Næste møde: 1/9 2024 kl. 10.00


